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Effectentaks voor rechtspersonen  -  Overleg met Federale Regering

Een van de eerste beleidsdaden van de huidige Federale Regering was het invoeren van 
een effectentaks. Elke rechtspersoon met een effectenrekening van minstens 1 miljoen 
euro zal jaarlijks 0,15% moeten afstaan. Dit alles onder het mom van een 
solidariteitsbijdrage voor de gezondheidszorg.

De minister wees erop dat de federale effectentaks ook kan gelden voor de 
Gemeenschappen en Gewesten, provincies, gemeenten, intercommunales, OCMW’s en 
universiteiten. De taks, waarover het federale kernkabinet een akkoord bereikte, belast 
elke euro op een effectenrekening boven 1 miljoen euro aan 0,15 procent. Hij richt zich op 
alle rechtspersonen.

Volgens de minister is een dergelijke belasting ongepast in tijden waarin overheden werk 
moeten maken van een relancebeleid. Hij vroeg dan ook een dringend overleg met de 
Federale Regering.

Heeft de minister ondertussen overleg gepleegd met de Federale Regering?

Zo ja, wat is het resultaat van het overleg? Zo niet, wanneer zal dat overleg dan 
plaatsvinden?
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Er is inderdaad overleg geweest met federaal minister Van Peteghem op donderdag 10 
december waar we onder andere van gedachten hebben gewisseld over de taks op 
effectenrekeningen. Het klopt dat de nieuwe federale belasting heel breed ingevoerd wordt, 
in die zin dat hij van toepassing is op alle effectenrekeningen, behoudens enkele heel 
specifieke uitzonderingen. Dat wil ook zeggen dat effectenrekeningen aangehouden door 
gemeenten, OCMW’s, universiteiten, intercommunales, … onderworpen zijn aan de nieuwe 
federale belasting. Ik heb begrepen dat er geen intentie is om het toepassingsgebied van 
deze belasting aan te passen en het lijkt er dus op dat de regels op dat vlak gaan blijven 
bestaan. Ik betreur dit en heb dit ook zo overgemaakt aan mijn federale collega.


